



校長月報 (二零一五年五月)

A newsletter from the Principal (May, 2015)

日期(Dates)	紀事(Events)
2/5	<p>訓輔組：9 名四年級同學及 7 名家長前往西貢戶外康樂中心參加「親子日營」，透過活動增強學生與家人之間的溝通，提升親子關係，並讓他們享受與家人共聚的美好時光。 Guidance and Discipline : Understanding Adolescent Project : 9 P.4 students and 7 family members went to Sai Kung Outdoor Recreation Centre to participate in the 'Parent-child Day Camp' in order to enhance parent-child communication and have an enjoyable and relaxing family day.</p> <p>數學科：6 名六年級同學前往中華基督教會基法小學參加「第 26 屆全港小學數學比賽 2015」。 Maths : 6 P.6 students went to C.C.C. Kei Faat Primary School to participate in the 26th Hong Kong Primary Mathematics Competition.</p> <p>體育科：9 名三至六年級板球成員參加由香港板球總會主辦的「學校體育推廣計劃—2015 簡易運動大賽——板球」。 P.E. : 9 P.3 to P.6 cricket members participated in the 'Cricket Competition of School Sports Programme 2015' organized by Hong Kong Cricket Association.</p>
4/5	<p>學習支援組：遞交《中學學位分配》升中選校表格。 Learning Support : Submission of Secondary One Choice of Schools Forms(SSPA).</p>
7/5	<p>訓輔組：六年級同學出席「無毒升中路」講座。 Guidance and Discipline : P.6 students attended a talk on "Secondary School Life Without Drugs".</p>
8/5	<p>課程組：63 名二年級同學前往尖沙咀消防局參加全方位學習活動，從而擴闊視野及體驗課室以外的學習經歷。 Curriculum : 63 P.2 students visited Tsim Sha Tsui Fire Station as a Life-wide Learning Activity in order to broaden their horizons with a learning experience outside classroom.</p>
11/5	<p>38 名家長出席一年級下學期家長晚會，與中、英、數及常科任晤談。 38 parents attended the second term P.1 parents' night.</p>
12/5	<p>27 名家長出席二年級下學期家長晚會，與中、英、數及常科任晤談。 27 parents attended the second term P.2 parents' night.</p>
13/5	<p>19 名家長出席三年級下學期家長晚會，與中、英、數及常科任晤談。 19 parents attended the second term P.3 parents' night.</p>
14/5	<p>14 名家長出席五年級下學期家長晚會，與中、英、數及常科任晤談。 14 parents attended the second term P.5 parents' night.</p>
15/5	<p>17 名家長出席四年級下學期家長晚會，與中、英、數及常科任晤談。 17 parents attended the second term P.4 parents' night.</p> <p>課程組：20 名五年級「小尖兵計劃」同學前往香港歷史博物館參觀「中華人民共和國香港特別行政區基本法頒布二十五周年展覽」。 Curriculum : 20 P.5 students from Leadership Training went to the Hong Kong Museum of History to visit the 'Exhibition of the 25th Anniversary of the Promulgation of the Basic Law of the Hong Kong Special Administrative Region (HKSAR) of the People's Republic of China'.</p>
15/5 及 16/5	<p>訓輔組：57 名六年級同學前往「西貢戶外康樂中心」參加兩日一夜的畢業宿營。 Guidance and Discipline : 57 P.6 students participated in the Graduation Camp at Sai Kung Outdoor Recreation Centre.</p>



16/5	<p>音樂科：12名二、三年級同學前往港九潮州公會中學出席由油尖旺區校長會主辦的「2015 SING 歌樂舞@油尖旺」才藝匯演。</p> <p>Music : 12 P.2 to P.3 students went to Hong Kong & Kowloon Chiu Chow Public Association Secondary School to participate in the Talent Show organized by Yau Tsim Mong District School Liaison Committee.</p> <p>學習支援組：28名非華語同學前往大埔海濱公園昆蟲屋參觀。</p> <p>Learning Support : 28 non-Chinese speaking students visited Tai Po Waterfront Park (Insect House).</p> <p>訓輔組：7名四年級同學前往石梨村金山田園參加「耕種體驗日」，透過耕種體驗學習珍惜食物。</p> <p>Guidance and Discipline : Understanding Adolescent Project : 7 P.4 students participated in the 'Cultivation Experience Day' in order to learn not to waste food by experiencing cultivation.</p>
19/5	<p>音樂科：於小息時段進行「休閒音樂會」。</p> <p>Music : 'Relaxing Music Concert' was held at recess.</p>
20/5	<p>學習支援組：言語治療師李姑娘於早會向全體同學播放由接受言語治療的同學錄製的廣播劇《言語表達小遊戲》。</p> <p>Learning Support : Speech Therapist Miss Li broadcasted a radio drama recorded by students with speech and language impairment.</p> <p>學生事務組：3B及4A班同學由老師帶領前往學生健康服務中心接受每年一度的健康檢查。</p> <p>Student Affairs : 3B & 4A students went to the Student Health Service Centre to have an annual health check-up.</p>
21/5	<p>普通話科：小息及午息時段於禮堂進行「成語故事」廣播活動。</p> <p>Putonghua : Chinese idiom stories were broadcasted during recess and after lunch.</p>
22/5	<p>英文科：13名三年級同學前往教育局九龍塘教育服務中心參加由語常會舉辦的“Re- Creating the Text”英文閱讀及寫作活動。</p> <p>English : 13 P.3 students went to EDB Kowloon Tong Education Services Centre to participate in the 'Re-Creating the Text' activity organized by SCOLAR.</p> <p>學生事務組：5A及6B班同學由老師帶領前往學生健康服務中心接受每年一度的健康檢查。</p> <p>Student Affairs : 5A & 6B students went to the Student Health Service Centre to have an annual health check-up.</p> <p>常識科：小四服務學習工作坊</p> <p>General Studies : P.4 Service Learning Workshop was held.</p>
26/5	<p>學生事務組：3A班同學由老師帶領前往學生健康服務中心接受每年一度的健康檢查。</p> <p>Student Affairs : 3A students went to the Student Health Service Centre to have an annual health check-up.</p>
30/5	<p>社區關係組：舉行「學校簡介會」，透過簡介會及參觀校舍，讓幼稚園家長更認識本校，當天共有47人出席。</p> <p>Public Relationship : Admission Information Talk and Campus Tours were held with the participation of 47 parents in order to let kindergarten parents know more about our school.</p>

學生成就(Student's Achievement) (截至 2015 年 5 月)

項目	學生
世界數學測試精英邀請賽	<u>金獎</u> 6A 余慧欣 6B 何峻銘 <u>優異</u> 5A 袁大富 6A 莫向宇
國際聯校舞蹈節	<u>快步 男獨</u> 冠軍：4B 廖浚鴻 <u>森巴 男獨</u> 亞軍：4B 廖浚鴻 <u>查查 男獨</u> 亞軍：4B 廖浚鴻
第十五屆青少年及兒童標準舞及拉丁舞大賽	<u>青少年排名賽三項B組 (12歲以下)</u> 標準舞組 亞軍：4B 廖浚鴻 拉丁舞組 亞軍：4B 廖浚鴻
香港童軍總會	<u>九龍地域 2014 年傑出旅團獎勵計劃</u> 小童軍團 金獎 幼童軍團 銀獎 <u>第六屆油尖區最進步童軍</u> 4B 吳肇昕
油尖旺區校長會傑出學生選舉	<u>傑出學生獎</u> 6A 徐嘉熙

2015 年 6 月 16 日

校長： 
黃麗娥